
Szanowni Państwo, 

Z końcem sierpnia mija moja czteroletnia kadencja na stanowisku dyrektora 

Centrum Europejskiego. Kończy się dla mnie swego rodzaju przygoda 

i doświadczenie, ale też – jak wiemy – okres burzliwych przemian i wyzwań, 

związanych czy to z wprowadzaniem w życie nowego ustawodawstwa i idących 

w ślad za tym zmian instytucjonalnych, czy niespodziewanego pojawienia się 

w naszej rzeczywistości pandemii, która tak mocno zmieniła nasze otoczenie, 

sposoby nauczania i bycia. 

Wiedzą Państwo równie dobrze jak ja, że sytuacja pozostaje dynamiczna. 

Jednakże z racji osiągniętego wieku, z uwagi na zdrowie oraz inne czynniki, 

postanowiłem nie ubiegać się o drugą kadencję. Jestem głęboko przekonany, że 

jest to czas zmian wymagający nowego, świeżego spojrzenia na wszystko; czas 

młodszego pokolenia i poszukiwania nowych rozwiązań w szybko zmieniającej 

się i dynamicznej rzeczywistości. 

Chciałbym niniejszym bardzo serdecznie podziękować moim najbliższym 

współpracownikom, Zespołowi Dyrektorskiemu za ogromny nakład pracy, 

a wszystkim pracownikom Centrum, naukowym, technicznym, administracji, 

a także studentom za te minione cztery lata, gdy pełniłem tę zaszczytną 

i odpowiedzialną funkcję. Zaznaczam przy tym, że całkowicie jednak się nie 

żegnam i pozostaję w Zespole jako wykładowca i profesor.  

Swojemu następcy, dr hab. Kamilowi Zajączkowskiemu oraz jego Zespołowi, 

życzę zdrowia (co niebagatelne w czasach pandemii), realizacji ambitnych 

planów, by nasze Centrum mogło się nadal dobrze rozwijać, no i naturalnie 

wszelkich sukcesów. Albowiem Jego i nowej Dyrekcji sukcesy będą zarazem 

naszymi, całego Zespołu, w którego szeregach z przyjemnością pozostaję.  

                                           Z wyrazami szacunku i poważania 

                                           Bogdan Góralczyk 

Warszawa, 31 sierpnia 2020 roku


